
----- Forwarded message ----- 
Fra: "Odd Leif Mjøs" <odd.leif.mjos@lindas.kyrkja.no> 
Til: "Ordførar Lindås" <ordforar@lindas.kommune.no> 
Emne: Vegar 
Dato: tor., nov. 6, 2014 22:11 

 

Hei!  

Har du fått nokon vegrespons? ;) 

Mvh 

OL 

 

Videresendt melding: 

 

Dato: 26. august 2014 10.32.39 GMT+02.00 

Til: Astrid Byrknes <ordforar@lindas.kommune.no> 

Emne: Vegar 

 

Kjære ordførar! 

Dei kommunale vegane har svært varierande standard. Mykje er forholdsvis bra, men det finst 

også døme på kommunevegar som må gjerast noko med! Eg har m.a. blitt merksam på at vegen 

om Kleivdal er i dårleg forfatning, likeeins Elsåsvegen.  

1. Er det mogleg å få sett inn ressursar for å forbetra desse vegane før vinteren? 

 

2. Fylkesvegen på strekninga Vatne forbi Seim skule er viktig å få utbetra, - kva er plan og status 

for framdrift der? 

 

Med helsing 

Odd Leif Mjøs 
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